

Date: 01/05/2023

Ref: GNHGroup-NM/2023/BS/128

التاريخ: 2023/05/01

GNHGroup-NM/2023/BS/128: المرجع

To: H.E. / Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

UAE - Dubai

إلى: سعادة / حامد أحمد علي

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

دبي - الإمارات العربية المتحدة

Clarification Disclosure

Regarding the Capital Reduction of Gulf Navigation Holding
PJSC (the "Company")

إفصاح توضيحي

بخصوص تخفيض رأس مال شركة الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع
("الشركة")

Reference to the resolutions of the Company's General Assembly Meeting held on 22 March 2023, which included shareholders' approval on the Capital reduction of the Company, and in response to the inquiries of some shareholders during the annual general assembly meeting of the Company which was held on 04/30/2023, we would like to inform the shareholders that the expected date for activating the capital reduction will be disclosed after obtaining the final approval of the Securities and Commodities Authority ("SCA").

The Company had previously announced that May 5 is the expected date for activating the capital reduction. However, due to not receiving a response from SCA to this date, the Company is obligated to postpone that date and disclose the procedures and new confirmed date for the capital reduction activation by coordinating with the Dubai Financial Market and after obtaining the final approval of SCA.

بالإشارة إلى قرارات اجتماع الجمعية العمومية للشركة المنعقد بتاريخ 22 مارس 2023، والتي تضمنت موافقة المساهمين على تخفيض رأس مال الشركة، وتعبيراً على استفسارات بعض المساهمين خلال الجمعية العمومية السنوية للشركة التي انعقدت بتاريخ 2023/04/30، فإننا نود إحاطة السادة المساهمين علماً بأن التاريخ المتوقع لتفعيل تخفيض رأس المال سيتم الإفصاح عنه بعد الحصول على الموافقة النهائية لهيئة الأوراق المالية والسلع.

علماً بأن الشركة قد أعلنت سابقاً بأن 5 مايو هو التاريخ المتوقع لتفعيل التخفيض، ولكن نظراً لعدم الحصول على رد الهيئة حتى تاريخه، فقد توجب على الشركة تأجيل ذلك الموعد والإفصاح عن إجراءات وتأخير تفعيل التخفيض المؤكد من خلال التنسيق مع سوق دبي المالي وبعد الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع بشكل نهائي.

Sincerely yours,,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Nader Muqbel

Investor Relations Director

Gulf Navigation Holding PJSC

نادرمقبل

مدير علاقات المستثمرين

الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع

**GULF
NAV**

الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع

GULF NAVIGATION HOLDING PJSC

P.O. Box 49651, Dubai - UAE



www.gulfnav.com

T +971 4 427 0104, F +971 4 427 0103
Office 3901-3902, 39th Floor, API Trio Tower
Al Barsha 1, PO Box 49651, Dubai, UAE